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3. Formandsperiodeberetning

1 Tilstedeværende

Fra BEST: Andreas Søndergaard Nielsen , Lasse Messell Desdorf , Iben Caroline
Stoltze , Mathias Roed Nielsen , Jeppe Kjær Damgaard Nielsen , Jason Benjamin
Andersen , Mikkel Dahl Andreasen og Malthe Christensen .

2 Formalia

2.1 Valg af en dirigent

Andreas Søndergaard Nielsen .

2.2 Valg af en referent

Mikkel Dahl Andreasen .

2.3 Valg af 2 stemmeoptæmmere

Theis og John.

3 Formandsperiodeberetning

3.1 Rengøring

Vi har ikke fået gjort så godt rent det sidste halvår.

Andreas Søndergaard Nielsen har gennemgået hvordan man ikke skal gøre
rent.

3.2 Priser

Vi har sat priserne op da vi har været i underskud i nogle år. Første gang i 3.5
år at vi har tjent penge (hvis man ikke tæller vores "gave"med).

3.3 Barer

Andreas Søndergaard Nielsen er gået igennem de bar som vi har haft.

Vi havde en brandalarm der næsten kostede os 8000 kr., men Annette reddede
os da iNANO betalte hele bøden.

R.I.P. haren Harald.

Vi har sunget en sang som Christian "RotRot"Kirkegaard skrev på hytteturen.
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5. Idéer til anvendelse af eventuelt overskud

3.4 Alkoholstatistikker

Andreas Søndergaard Nielsen har solgt mindre øl end sidste formand.

Andreas Søndergaard Nielsen har også solgt færre flasker minttu end sidste
formand, men mere end forrige formand.

4 Fremlæggelse af perioderegnskab

Vi har haft større indtægter i år end sidste år.

Hvis vi ser bort fra iNASCON så har vi haft næsten de samme indtæg-
ter til arrangementer og andet som sidste år.

Vi har brugt flere penge på indkøb i år end sidste år.

Vi har brugt flere penge på administration og inventar i år end sidste år.

Vi har haft et overskud på 18000 kr.

Vi har fået et nyt regnskabsprogram.

Vi har hævet vores værdi.

Der er blevet stemt om regnskabet er vedtaget. Ingen stemte imod.

5 Idéer til anvendelse af eventuelt overskud

Gøre klart hvor mange penge der kan gå til udvalgene pr. måned eller halvår.

En flagstang med et gennemsigtigt iNANO flag.

En tunnel til kemi. Der behøver kun at kunne kom vand igennem så vi
kan sende det derover.

Et nano anneks lavet af DNA origami.

Et toilet inde i renrummet. Alternativt så kan vi købe et kateter (til deling?).

Kridttavler til TØ lokalerne så vi kan undgå de dårlige tuscher. Alterna-
tivt nogle flere tuscher.

Mooncars.

Flere nye pomfritspil.

En terrassevarmer.
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5. Idéer til anvendelse af eventuelt overskud

Tæpperensning til måtten og den røde løber. Det eneste seriøse forslag.

Spilkonsoller.

Et ekstra bordfodboldbord.

Vi skal have Victor til at lave et online bookingsystem.

Et stort poolbord.

Nanoramas bestyrelse skal have sit eget kontor.

Opgradere online booking system så man kan få de lodder som der skyldes.
Afhænger af vores software developer.

Et lufthockey bord.

Et bordtennis bord.

En hundehvalp. Hvis vi har 9 hunde så behøver vi efter signende ikke have
nogen til at passe på dem.

En måde at transportere ting over til fysik uden at man skal lyfte, så vi
skal købe en Boston Dynamics hund.

Et bord med store hjul.

Et ekstra transporttunnel til hunden.

Vanddispenser.

Gratis kaffe.

Food delivery drone til nanokant.

Mere tilfældigt pynt.

Vi kan donere vores penge til et godt formål.

Få genmalet baren.

Svævebane over til kemi. "Det er jo en tunnel i minus første".

Willy Wonka Elevater fra Charlie og chokoladefabrikken.

Flere penge til dip til DISNEY arrangementer.
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6. Indkomne forslag

Ny hammer til "slå-søm-i"spil.

6 Indkomne forslag

Fri bar-bar for nanoer.

En helikopter pad på iNANO’s tag. "Det er en tunnel i minus anden".

Stinkskab til tekøkkenet så vi kan lave popcorn igen.

En ekstra Zettle terminal.

Gå over til Ceres i baren. Nej.

Sikkerhedsvagt.

Varme i annekset når vi er på hyttetur.

Varme til pinden/grænen ude på træet.

Popcorn til hyttetur.

Hyre Paul til at lave surdej til hytteturen.

Hyre Paul til at køre Komitéen indtil han finder et arbejde.

Andreas Søndergaard Nielsen vil gerne blive ansat da han snart ikke får
SU længere.

Motoriserede palleløftere

Cykelhjælpe, sosumedhjælpere og noget andet jeg ikke kunne høre.

Alkoholmeter for at teste om man må cykle hjem fra hytteturen.

Nye briller og høreapparat til form.

En præmie til ølbowling. Det kunne være en pokal.

En fane.

En vimpel.

Tage i et lydstudie og indspille Christian "RotRot"Kirkegaard’s sang base-
ret på "Pinde fra landet".
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7. "Korte"udvalgsberetninger

Hyre en privatdetektiv til at finde ud af hvad der skete med præmie til
hytteturen.

Et eller andet med en båd til 4000 kr.

Pandekager på bålet til hyttetur.

Laktoseintolerante pandekager til bålet.

Adoptere kaninen som render rundt udenfor bag Andreas Søndergaard Niel-
sen .

Badges og pins.

7 "Korte"udvalgsberetninger

7.1 Nuværende udvalg

Erhvervsudvalget:

• Karl fremlægger.

• Alle medlemmer er gamle og vil gerne videregive udvalget.

• De søger medlemmer.

Musikudvalget:

• Martin fremlægger.

• Pelle har holdt en bar.

• Jeppe er "shadowformand"for musikudvalget.

• Der kommer en musikbar senere på semesteret.

• De havde en ret god sang med.

• De søger medlemmer.

• Andreas Søndergaard Nielsen mente at vi ikke havde spildt nok tid
endnu, så han opfordrede folk til at stille (dårlige) spørgsmål til Martin.
Vi spildte 5 minutter.

Skiudvalget:

• Line fremlægger.

• Der kommer snart en afterskibar. Skiudvalget hjælper med at rydde op
til J-dag og afterskibar.
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7. "Korte"udvalgsberetninger

• Line tager på skitur næste gang uden skiudvalget, men skiudvalget
tager stadig selv afsted.

Pynteudvalget:

• Sofus fremlægger.

• Sofus og Theis laver en bit hvor de lejer revolutionære fordi de herne vil
vælte bestyrelsen pga. prisstigningerne. De kalder sig selv minttusserne.
Det er meget svært at høre ham under hestemasken. Kommandanten er
blevet forfremmet og får mikrofonen. Sofus kommer tilbage uden maske
og tager mikrofonen.

• Sofus snakker om udvalget igen.

• Mathias Roed er blevet gruppeekspert i genbrug.

• Sofus går af som pynteform. Oliver fra anden årgang er den nye pynte-
form.

• Han viste nogle vise ord fra hans årgang.

• De søger medlemmer.

Aktivitetsudvalget / SKVBP+udvalget:

• Mads fremlægger.

• De har lavet en del ting siden sidste GF.

• Han nedlægger udvalget, men der er stadig planlagt nogler aktiviteter
til dette semester.

• Pelle er gæstespeaker for at snakke om bueskydning da de mente at
der skulle bruges lidt mere tid. Han snakkede om hvordan han blev
Danmarksmester i holdbueskydning.

• Der er måske nogen der gerne vil overtage udvalget.

• Vi har lavet en video til Simon fra Nye Unge Fællessakber for at sige tak
for hjælp og funding.

DISNEYudvalget:

• Andreas fremlægger.

• Vi har sendt NF på en studietur til Oxford, spillet spikeball og set
Danmark spille en kamp mod Slovenien.

• Der bliver ikke søgt nye medlemmer, men der søges en ny formand.

Håndværkerudvalget:

• Caspar fremlægger.

• Malthe er den nye håndværkerform

7



8. Valg af bestyrelse

KomiTéen:

• Paul og Christian fremlægger.

• Udvalget bliver nedlagt. Der bliver gjort honør. Paul gør honør med den
forkerte hånd. Paul holder resten af præsentationen på tysk.

•

7.2 Nye udvalg

Medaljeudvalget:

• Caspar fremlægger.

• Vil lave pins/medaljer som man kan få når man opnår visse ting på
uddannelsen og når man laver ting for Nanorama.

• Man vil kunne få medaljer retroaktivt for.

• De søger medlemmer

GDudvalget:

• Marie og Emma fremlægger.

• GD står for "garn og drik". Det handler om at strikke/hækle og drikke
på samme tid.

• De laver collabs med den nye DISNEYform.

Ambassaden:

• David fremlægger.

• TIMINI som er genopstået. Omhandler "hele verden"i stedet for bare
Norge.

• De var til BuckyBall i Norge.

• De søger medlemmer.

8 Valg af bestyrelse

Nuværende BEST medlemmer forklarer hvad posterne går ud på.
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9. Eventuelt

8.1 Bestyrelsesvalget

Følgende stilte op:

• David (2. suppleant)

• Laura (Blev valgt ind)

• Martin (1. suppleant)

• Sebastian

• Oliver (Blev valgt ind)

• Morten (Blev valgt ind)

• Christian (Blev valgt ind)

• Jeppe

8.2 Den nye bestyrelse

Formand: Mathias

Næstformand: Christian

Kasserer: Iben

Fredagsbarsansvarlig: Jason

Lageransvarlig: Oliver

Teknisk Ansvarlig: Morten

PRansvarlig: Laura

Eventansvarlig: Malthe

9 Eventuelt
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